
Terms and Conditions and Privacy الشروط و الاحكام و الخصوصية

 : privacy policyسياسة الخصوصية :
تعرف سياسة الخصوصية الخاصة بنا كافة المستخدمين بطبيعة تعامل الموقع مع 
البيانات التي يحتاجها من المستخدمين وكيف يستخدم الموقع تلك البيانات وكيف 

يحافظ على تلك البيانات حتى تصبح بأمان تام وكامل بالموقع , وبعض البنود الهامة التي 
تضمن حقوق جميع الأطراف الموجودة بالموقع , وصفحة سياسة الخصوصية الخاصة بنا 

تتضمن البنود التالية :

 أ- البيانات التي نحتاجها عند تسجيلك بالموقع :

      ١- نحتاج بعض البيانات الشخصية حتى تكون قادر على التسجيل بالموقع , والبيانات 
التي نحتاجها تكون مثل الاسم بالكامل , البريد الإلكتروني , رقم الجوال , كلمة السر .

      ٢- سنطلب منك بعض البيانات الشخصية في حالة:-

            أ- تقديمنا عروض تسويقية لبعض المنتجات الهامة لك .

            ب- تواصلك معنا عبر الإتصال بنا .

            ج- تعاملك مع المتجر بغرض الشراء منه .

      ٣- سنطلب أي بيانات أخرى في حالة وجود ضرورة لطلب تلك البيانات .

ب- استخداماتنا للبيانات الشخصية التي قمنا بجمعها منك :-

      ١- لمعرفة احتياجتك والعمل على تلبية تلك الإحتياجات .

      ٢- لإشعارك بالتغيرات أو التعديلات التي تمت بالموقع .

      ٣- لعرض بعض المنتجات التي نراه مناسبة لك وترغب بشرائها .

      ٤- لأي أسباب أخرى تحتاج إلى استخدامنا لبيانتك الشخصية .

ج- الأطراف التي من الممكن أن يطلعوا على بيانتك الشخصية :-

      ١- الأطراف الثالثة المتعاونة معنا من الممكن أن يطلعوا على بيانتك الشخصية , 
وعلى سبيل المثال شركات وسطاء الدفع المالي كطرف ثالث من الممكن أن يطلعوا على 

هذه البيانات من أجل تهسيل عملية الشراء الذي اشتريته  , وأيضاً الشركات المختصة 
بالتسويق من الممكن الإطلاع على بيانتك من أجل تقديم العروض والمنتجات المناسبة 

لك .

      ٢- من الممكن أن نستخدم البيانات الخاصة بك من أجل تقديم عروض تسويقية 
ومنتجات وسلع من الممكن أن ترغب بشرائها .

      ٣- من أجل حماية بيانتك الشخصية , فقد نلجأ لتزويد أطراف أخرى مختصة بحماية 
بيانتك أو من أجل تزويد السلطات القضائية التي ترغب بالإطلاع على بيانتك الشخصية 

لأجل أسباب خاصة بهم .

د- مسؤولية حماية بيانتك الشخصية :-

تقع مسؤولية الحفاظ على بيانتك الشخصية على موقعنا , ونستخدم كافة الإجراءات التي 
من شأنها توفير أفضل حماية لبيانتك الشخصية .

و- كيف يحافظ المستخدم على بيانته بالموقع :-

من أجل أن يتمكن المستخدم من الحفاظ على بياناته الشخصية بأمان في موقعنا فعليه ألا 
يقوم بتزويد أي شخص بمعلومات حساسه عن حسابه موقعنا حتى لا يسبب له ذلك أي 

أضرر.

ي- حقوق موقعنا :

يمتلك الموقع كامل الحق في إجراء تعديلات أو تغييرات في صفحة سياسة الخصوصية 
الخاصة به في أي وقت رأت إدارة المتجر ضرورة لعمل ذلك , وسنحاول إرسال إشعارات 

للمستخدمين لتعريفهم بأي تعديلات أو تغييرات تم تنفيذها ولا نلتزم بذلك .

Our privacy policy informs all users of the nature of the site’s handling of the 
data it needs from users, how the site uses that data, and how it maintains 
that data so that it is completely and completely safe on the site, as well as 
some important clauses that guarantee the rights of all parties on the site. 
Our privacy policy page includes the following clauses :
A- Information we need when you register on the site:

1- We need some personal information to be able to register on the site. The 
information we need includes your full name, email address, mobile number, 
and password.

2- We will ask you for some personal information in the following cases :

A. Providing you with marketing offers for some important products.
B. Contacting us by calling us.
C. Transacting with the store for the purpose of purchasing from it.

3- We will request any other data if necessary .

B- Our uses of the personal data we collect from you :

1- To understand your needs and work to meet them.
2- To notify you of changes or modifications made to the website.
3- To display certain products we deem appropriate and that you may wish to 
purchase.
4- For any other reasons we may need to use your personal data.

C- Parties that may access your personal data:

1- Third parties cooperating with us may access your personal data. For 
example, third-party financial intermediary companies may access this data 
to facilitate your purchase. Marketing companies may also access your data 
to provide you with appropriate offers and products.
2- We may use your data to provide marketing offers, products, and goods 
you may wish to purchase.
3- To protect your personal data, we may provide third parties with the 
protection of your data or provide it to judicial authorities who wish to access 
your personal data for their own purposes.

D- Responsibility for Protecting Your Personal Data:

You are responsible for safeguarding your personal data on our website, and 
we use all necessary measures to ensure the best possible protection for your 
personal data.

W- How does the user protect their data on the site?
In order for the user to be able to keep their personal data secure on our site, 
they should not provide anyone with sensitive information about their 
account on our site, as this may cause them any harm.

J- Our Site Rights:

The site reserves the full right to make amendments or changes to its privacy 
policy page at any time the store management deems necessary. We will 
endeavor to send notifications to users to inform them of any amendments 
or changes implemented, but we are not obligated to do so.



Terms and Conditions and Privacy الشروط و الاحكام و الخصوصية

: Terms and Conditions of the Siteالشروط والأحكام الخاصة بالموقع : 
عرف صفحة الشروط والأحكام الخاصة بنا المستخدمين بشروط الموقع وأحكامه حتى 

يتبع المستخدمين هذه الشروط ويتجنبوا مخالفة تلك الشروط والأحكام ,

لأن مخالفة شروط وأحكام المتجر تعرض صاحب المخالفة للحظر من استخدام الموقع .

المستخدم للموقع ملتزم بـالتالي :

       ١- أن يحافظ  على سلامة الموقع من أي ضرر ولا يفعل أي شيء من شأنه التسبب 
بأي ضرر لموقعنا .

      ٢- أن يخبرنا على الفور في حالة حدوث أن شيء يهدد حسابه بموقعنا أو حدوث كشف 
لكلمة السر الخاصة به من طرف شخص أخر .

      ٣- أن يقدم كافة الضمانات التي يطلبه منه موقعنا لكي يقوم بالشراء من الموقع  .

      ٤- من الممكن أن تلجأ إدارة موقعنا إلى تعديل أو تغيير بعض الشروط الموجودة 
بصفحة الشروط والأحكام الخاصة بنا في أي وقت رأينا أنه من الضروري عمل ذلك.

      ٥- يلتزم كافة الأطراف بالعمل على حل أي مشكلة تقع بالموقع بالطرق الودية , وإذا 
لم تحل المشكلة بالطرق الودية يتم اللجوء حينها للسلطة القضائية بالمملكة العربية 

السعودية لحل تلك المشكلة.

      ٦- لا يحق لأي شخص لا يوافق على شروط وأحكام موقعنا أن يستخدم الموقع أو 
حتى خدماته او يقوم بالشراء او دفع عربون .

      ٧- لا تقع أي مسؤولية على موقعنا في حدوث ضرر لأي مستخدم موجود نتيجة 
لأسباب خارجة عن إرادتنا على سبيل المثال حدوث عطل بالموقع أو حدوث عميلة نصب 

لأحد مستخدمي الموقع من قبل مستخدم أخر .

      ٨- يلتزم بدفع المبلغ المتفق عليها من خلال الموقع وفي حال الرغبة بالاسترجاع 
للرسوم يتحمل قيمة ٢٥٪ من المبلغ المسترد وذلك رسوم الشركات المشغلة للموقع  .

حقوق النشر والحقوق الفكرية الخاصة بـالمتجر : 

كل أنواع المحتوى والخدمات وكل شيء الموجودة بـ موقع ساف المتحدة هو ملك له 
لوحده , ولا يجوز لأي شخص أو مؤسسة أو موقع أو متجر أو تطبيق إنتهاك حقوقه أو 

نسخ أو لصق خدماته أو استخدامها أو إعادة استخدامها مرة أخرى لأن من يفعل ذلك 
يعرض نفسه للمسائلة القضائية من قبل إدارة الموقع . 

Our Terms and Conditions page familiarizes users with the site's terms and 
conditions so that users can follow them and avoid violating them .

Violating the store's terms and conditions will result in the violator being 
banned from using the site .

The site user is obligated to :

1- To maintain the integrity of the site from any harm and not to do anything 
that could cause any harm to our site .

2- To notify us immediately if anything threatens your account on our site or 
if your password is disclosed by someone else .

3- To provide all the guarantees required by our website in order to purchase 
from the site .

4- Our website management may amend or change some of the terms and 
conditions contained in our Terms and Conditions page at any time if we 
deem it necessary to do so .

5- All parties are committed to working to resolve any issues arising on the 
site amicably. If the issue cannot be resolved amicably, the matter will be 
referred to the judicial authorities in the Kingdom of Saudi Arabia for 
resolution .

6- Anyone who does not agree to the terms and conditions of our site is not 
entitled to use the site or its services, make a purchase, or pay a deposit .

7- Our website assumes no responsibility for any harm incurred by any user 
due to reasons beyond our control, such as a site malfunction or fraud 
committed against one of the site users by another user .

8- Users are obligated to pay the agreed-upon amount through the website. 
In the event of a refund, they will bear 25% of the refunded amount, which is 
the fee charged by the company operating the website .

Copyright and Intellectual Property Rights of the Store:

All content, services, and everything contained on the United Savings website 
is the sole property of the store. No person, institution, website, store, or 
application may violate its rights, copy, paste, use, or reuse its services. 
Anyone who does so will be subject to legal action by the site's management.


